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Rijeka je godinama bila momčad bez mladih igrača, 
poglavito u vrijeme Matjaža Keka. Tada su titule bile 
prioritet. Danas više nisu, danas je glavni cilj stvarati 
i razvijati igrače. Težak je to proces, mnogi ga ne 
prepoznaju, mnogi ne shvaćaju njegov značaj kako za 
Rijeku, tako i za hrvatski nogomet, ali Damir Mišković 
napravio je na Rujevici ono što je najavljivao. Rijeka  
nikada nije bila tako mlada... 

Rijeka je puna mladih igrača. I dobro zna kako je na 
pravom putu

Nediljko Labrović (23), Danilo Veiga (20), Veldin 
Hodža (20), Silvio Ilinković (20), Adrian Liber (22), 
Marco Pašalić (22), Toni Fruk (22), Niko Janković (21), 
Niko Galešić (22), Franjo Ivanović 19... Točno 10 U23 
igrača, šest ih je počelo utakmicu, još četvorica su 
ušla u nastavku. Svaka čast i Rijeci i treneru Jakiroviću 
koji nema problem pustiti te mlade dečke na travnjak.

Prošlo ljeto Matija Frigan (20), uglavnom jer sjedio 
na klupi. “Mlad je, treba ga postupno uvoditi, 
izgorjet će...”. To su bila objašnjenja koja su dolazila 
s Rujevice, a Rijeka se cijelu jesen nije mogla odvojiti 
od predzadnje pozicije na ljestvici. Kad je Frigan 
napokon dobio pravu šansu, odmah je zabijao u 
serijama, Rijeka je završila četvrta i ušla u Europu, 
a na Koncu je Frigan napunio riječku blagajnu s 5,5 
milijuna eura uz vrlo realno ostvarivih 500 tisuća eura 
bonusa. Treba li objašnjavati da su profitirali baš - 
svi. I neka nas nitko ne pokuša uvjeriti kako Frigan u 
listopadu još nije bio spreman za takve izazove, a u 
studenom je već bio najbolji igrač momčadi. 

I Franjo Ivanović ima 19 godina, baš koliko je imao i 
Frigan prošlog ljeta. Ivanović je došao iz Augsburga 
II i po onome što smo mogli vidjeti na pripremama 
odmah je pokazao kvalitetu - brz je, odlično dribla 
i nema straha. Uz sve to zna zabiti gol, jer dečko je 
napadač. 
U uzvratnoj utakmici 2. pretkola Konferencijske lige 
protiv Dukagjinija Jakirović je pustio na teren tog 
talentiranog Ivanovića od prve minute. Bio mu je to 
debi u udarnoj postavi bilo koje seniorske momčadi 
u službenoj utakmici. I dečko je zabio hat-trick, uz 
pregršt sjajnih poteza na utakmici. Jakirović mu je dao 
šansu, Ivanović ju je odmah zagrabio. Tako je to kad 
mladi igrači imaju kvalitetu, a dobiju podršku trenera. 

Nije Rijeka jedini klub u našoj ligi koji daje šansu 
mladim igračima, ali previše je klubova koji ne vjeruju 
mladima koje imaju u svlačionici. Ne shvaćaju da rade 
u korist vlastite štete. 



Ukupno 11 izbora i 11 pobjeda Luke 
Modrića. I ne znaš koja je bila uvjerljivija 
i - zasluženija. Neponovljivi maestro! 
Standardi koje je Luka postavio djeluju 
toliko nestvarno i da smo spremni potpisati 
da ih nitko nikada neće dosegnuti.

Zašto je Luka Modrić ponovno izabran za 
najboljeg igrača Hrvatske?

Prije nekoliko mjeseci već je šesti put bio 
izabran u idealnu momčad svijeta u izboru 
FIFA The Best. Nismo izvlačili postoji li neki 
veznjak s više izbora, ali sigurni smo da 
nikada niti jedan vezni igrač nije zaslužio 
mjesto u idealnih 11 s 37 godina. Možeš 
biti s toliko godina vrhunski golman, 
možeš biti i stoper, pa čak i centarfor, ali 
biti veznjak, “osmica ili šestica”, te s 37 
godina biti ispred svih u svijetu - to je čisti 
fenomen. Rekord koji će još godinama 
stajati kao izazov za sve veznjake svijeta.

Za one koji možda nisu dovoljno duboko 
u nogometu, pozicija veznog igrača - 
“desetka” ne ide u ovu priču, jer “desetka 
ima dosta privilegija u igri - trkački je 
najzahtjevnija u momčadi. Biti veznjak 
znači “krvariti i rudariti” kompletnu 
utakmicu. Mnogi mladi veznjaci nisu 
u stanju ispratiti tako zahtjevan ritam u 
vrhunskim momčadima, a Luka Modrić to 
bez problema radi igrajući za Real Madrid i 
za Hrvatsku, igrajući za aktualnog osvajača 
Lige prvaka i za treću reprezentaciju 

svijeta koja je to postala u prosincu prošle 
godine. Luka je fizički fenomen. Luka je 
i nevjerojatan igrač, nevjerojatno osjeća 
igru i suigrače, zato je u karijeri i dobio 
Zlatnu loptu, ali trčati na takav način, biti 
toliko eksplozivan nakon toliko trke, s 37 
godina, to je doista fenomen.

Kao kapetan Hrvatske predvodio je 
reprezentaciju do drugog uzastopnog 
(!) odličja na svjetskom prvenstvu. 
Nakon što je 2018. osvojio srebro, sada 
se sa suigračima potvrdio brončanom 
medaljom u Kataru. I osvojio individualnu 
nagradu u vidu Brončane lopte SP-a. U 
Rusiji je bio Zlatna lopta.

Ako bismo tražili igrača koji ne dijeli 
ljubitelje nogometa, nego ga se doživljava 
velikim i posebnim kod svih aktera, onda 
bi Modrić sigurno bio u najužem vrhu. Ako 
ne i na samom vrhu, jer već drugu godinu 
svjedočimo nevjerojatnim scenama na 
svim stadionima diljem svijeta. Kad Luka 
izlazi s terena kompletne su tribine na 
nogama i pozdravljaju ga. Takav status 
nisu imali ni Messi, ni Ronaldo u najboljim 
danima. Naravno da nam ne pada na 
pamet reći da je Luka igrački ravan Messiju 
i Ronaldo, ali da oni takve stvari u karijeri 
nisu doživjeli - to je činjenica.

Osim sjajnog nogometa, Modrić je 
stekao iznimno poštovanje svijeta zbog 
uzornog ponašanja, fair playa i respekta 

kojeg iskazuje svima. K tome, Modrić je 
kompletnu karijeru igrač koji se uvijek 
podređuje momčadi i suigračima, nikada 
ne gurajući sebe u prvi plan. Tako je igrao 
s 18, tako igra i s 37 godina.

Jedan i jedinstven, neponovljiv!

Predstavljamo sve laureate u našem tradicionalnom, 11. po redu izboru

TROFEJ 
NOGOMETAŠ 2023. 

NAJBOLJI IGRČ HRVATSKE - LUKA MODRIĆ

NEPONOVLJIVI FENOMEN SLAVIO 11. PUT U NIZU

Standardi koje je postavio doista djeluju 
nedostižno

NAJBOLJI IGRAČ SUPERSPORT HNL - MARKO LIVAJA

Ne zna za umor već dvije i pol godine

NAJBOLJI VRATAR HRVATSKE - DOMINIK LIVAKOVIĆ

Svjetska klasa koja konstantno raste

54

Marko Livaja i drugu je godinu u nizu 
najbolji igrač hrvatskih nogometnih 
travnjaka. Prošle je sezone u 34 kola zabio 
19 golova, uz 13 asistencija. Hajduku je 
izravno tako priskrbio više od 40 bodova. 
Nitko nikada nije na takav način vukao 
jednu HNL momčad kao što to već dvije i 
pol godine radi Marko Livaja.

Uvijek možemo raspravljati o tome tko 
je najbolji igrač lige, jer nije Livaja jedina 
klasa. Samo ih Dinamo ima nekoliko i to 
na europskoj razini. Međutim, nitko nije 
toliko presudan za svoju momčad, toliko 
impresivan u rješavanju utakmica. Igrači 
koji igraju uz Livaju ili protiv njega toga 
su jako dobro svjesni, kao i svi treneri u 
ligi, pa glavnina njihovih glasova ide Livaji. 
Nevjerojatno zvuči podatak da je u 99 
nastupa za Hajduk zabio 60 golova uz 29 
asistencija. Šukerovski učinak. Frapantno 
je i da nikada nije ozlijeđen, da igra sve 
utakmice osim onih u kojima je kartoniran, 

jer ne postoji igrač koji tijekom prvenstva 
pretrpi udaraca po tijelu i nogama koliko ih 
pretrpi Livaja. I svaka mu čast na načinu na 
koji ih podnosi. Naravno da mu nikada nije 
palo na pamet ustuknuti, nego - dapače - 
to će ga još više motivirati da pokaže kolika 
je klasa.

Livaja zabija kao na traci, ali nikada golovi 
neće biti jedino obilježje njegove igre. 
Imam sjajan pregled igre, te vrlo često 
reakcije klasnih “desetki”, zbog čega su ga 
treneri u protekle dvije godine voljeli vidjeti 
i kao isturenog veznjaka ili povučenog, 
drugog centarfora. I u svakoj se od tih 
uloga Livaja odlično snalazi.

Livaja još nije napunio 30 godina, što 
u današnjim vremenima sugerira da je 
nekoliko najboljih godina ispred njega. Zna 
se koliko žarko želi naslov prvaka, ali Hajduk 
ga eventualno može dohvatiti samo ako 
će Livaja zabiti najmanje 25 golova uz 15 

asistencija. Na sreću Hajdukovih navijača 
već dvije i pol godine stalno pokazuje da 
mu to nije problem...

Još jedna kategorija u kojoj glasači 
nisu imali nikakvog problema. Dominik 
Livaković neprikosnoveno je najbolji 
hrvatski golman. Zlatko Dalić s pravom 
je bio ljut što Livaković nije bio nominiran 
među tri najbolja svjetska golmana u 
prošloj sezoni. Blistao je na SP-u u Kataru, 
blistao je s Dinamom u Ligi prvaka, blistao 
je s Dinamom u prvenstvu.
Teško se uopće sjetiti posljednje utakmice 
na kojoj je Livaković napravio pogrešku. 
U prvenstvu je u 35 kola koliko je branio 
primio 28 golova, 24 iz kaznenog prostora 
i četiri izvan njega. Ukupno je imao 79 
obrana, od kojih je barem 15 do 20 bilo 
u matnim situacijama suparničkih igrača. 
Pregršt bodova priskrbio je Livaković 
Dinamu u pohodu na još jedan naslov 
prvaka.
U Ligi prvaka primio je 11 golova u šest 

utakmica, ali je upisao i 25 obrana od kojih 
je čak 10 bilo “matnih”, one u kojima su 
suparnici bili u izglednim pozicijama za 
gol. Posebno je dojmljiv bio na Svjetskom 
prvenstvu na kojem je u sedam utakmica 
primio sedam golova, ali imao i 25 obrana, 
od kojih je njih čak 15 bilo u “matnim” 
situacijama. Kako je branio penale u 
raspucavanjima već je odavno upisano 
u anale.
Nema sumnje da je izrastao u golmana 
svjetske klase i stoga ćemo ga sljedeće 
sezone teško gledati u Maksimiru. S druge 
strane sretni smo jer znamo da ćemo ga 
još godinama imati na vratima Vatrenih i 
da ćemo mirno spavati. Livaković svake 
godine napreduje, poboljšava se u svim 
segmentima, što samo pokazuje koliko 
živi nogomet i koliko radi na sebi. Golman 
koji ne griješi.

Ne zna za umor već dvije i pol godine

Svjetska klasa koja konstantno raste



Očekivali smo Dinamovu dominaciju 
u ovoj kategoriji. Modri su prvaci, 
individualno imaju daleko najbolje igrače 
u ligi i stoga je logično da su dobili čak 
sedam mjesta u udarnoj postavi lige.

Trojica koja su ušla u idealnu postavu 
standardni su reprezentativci Hrvatske: 
Livaković, Šutalo i Ivanušec. Mišić je 
neupitno reprezentativna klasa, igrač 
koji nije u reprezentaciji samo zato što 
na njegovoj poziciji igraju Luka Modrić, 
Mateo Kovačić i Marcelo Brozović. Martin 

Baturina jako će brzo dobiti poziv za 
reprezentaciju, a Dino Perić već je igrao 
za Vatrene. Sedmi Dinamov igrač koji je 
u ovom odabranom društvu je Stefan 
Ristovski, standardni reprezentativac 
Hrvatske. Hajduk je kao uvjerljivo 
drugoplasirana momčad lige u idealnoj 
postavi dobio dva igrača. Dario Melnjak 
dominirao je kao lijevi bek, a Marko 
Livaja i drugu je godinu u nizu proglašen 
najboljim igračem lige. Matija Frigan u 
sezonu je ušao kao rezerva Rijeke, da 
bi do kraja sezone izrastao u sjajnog 

napadača koji je svojim igrama i golovima 
Rijeku doveo do europskih pozicija. 
Apsolutno zasluženo je u ovoj momčadi.

I Tonio Teklić imao je sezonu iz snova. 
Nakon što ga Hajduk više nije želio na 
Poljudu, nakon što je prošlu sezonu 
“lutao” od Dragovoljca do Varaždina, koji 
je tada bio drugoligaš, sjajni je veznjak 
“eksplodirao” u prošloj sezoni, te je s njim 
Varaždin od prvog kandidata za ispadanje 
došao do toga da je bio hit prvenstva.

Martin Baturina osvojio je svoj prvi 
individualni trofej - izabran je za najboljeg 
mladog igrača SuperSport HNL-a. Ne 
dvojimo da je to samo prvi u nizu. Igračima 
i trenerima nije bilo lako izabrati najboljeg 
jer je konkurencija bila fantastična. Matija 
Frigan, Luka Stojković, Lukas Kačavenda... 
Bio bi tu i Dion Beljo da nije otišao u 
Njemačku.

Baturina je izvanserijski talent koji je već 
u velikoj mjeri izrastao i u sjajnog igrača. 
Napokon, nekoliko europskih velikana 
ima ga u svojim planovima i svjesni su da 
će za njegovo dovođenje Dinamu morati 
platiti najmanje 20 milijuna eura. Malo je 
takvih igrača u Europi. Odlične brzine, 
sjajne eksplozivnosti, vrhunski tehničar, 
ali posebnim ga najviše čini vic u igri, ta 
lakoća s kojom igra i s kojom suigrače oko 
sebe čini boljima.
Gledali smo ga kada je imao 15 godina. I 
divili se zrelosti s kojom je igrao. Premda 

je u Dinamo tada već stigao kao igrač 
predodređen za veliku karijeru Martin 
je oduševljavao skromnošću i nadasve 
momčadskim pristupom na terenu. Dok 
su mnogi njegovi suigrači težili driblinzima 
i samoisticanju, zadovoljavajući se 
ponekim vrhunskim potezom, Martin je 
uvijek igrao za momčad, poštivajući igru 
i suigrače. Njemu se nije moglo dogoditi 
da uđe u dribling ako vidi da ima suigrača 
u boljoj poziciji.

U prvoj momčadi Dinama nije imao 
problem nametnuti se znanjem, kao i 
spremnošću da podmetne leđa i da u 
kritičnim situacijama bude taj koji će 
odlučiti utakmicu. Svjestan je da mu 
pripada takva uloga i nimalo je se ne boji. 
Zato je i najbolji. I zato će u sezoni koja 
kreće od prvog kola biti među onima od 
kojih se očekuje da dominira prvenstvom. 
I da bude veliki kandidat za igrača godine. 
Martin je spreman za sve uloge...

NAJBOLJI TRENER SUPERSPORT HNL - ZORAN ZEKIĆ

Novi iskorak uz uvijek dobre vibracije
NAJBOLJIH 11 SUPERSPORT HNL 2022./23.

Potpuna dominacija Dinama s čak sedam 
igrača u idealnoj postavi za prošlu sezonu

NAJBOLJI MLADI IGRAČ SUPERSPORT HNL - MARTIN BATURINA

Nema uloge za koju ovaj veliki talent 
već nije spreman

76

Zoran Zekić po prvi je put u karijeri 
obnašao funkciju trenera i sportskog 
direktora. Iskustvo pokazuje da su te 
dvije funkcije često velika zamka za 
trenere, jer nije lako složiti svlačionicu u 
kojoj ne razmišljaš samo o utakmicama, 
nego i o onome što treba ostaviti klubu. 
Zekić je Slavenu Belupu u prošloj sezoni 
ostavio puno toga - od odličnih rezultata 
u prvenstvu, preko finala Kupa, do toga 
da je klub u Arbëru Hoxhi i Anti Crncu 
dobio dva sjajna i moderna igrača koja će 
sigurno dobro unovčiti na tržištu.

Zekić je tako pokazao koliko je sazrio 

kao trener i koliko je sposoban činiti 
iskorake kroz karijeru. Šteta što je 
napustio hrvatski klupski nogomet, jer 
Zekić je iznimno afirmativan čovjek, 
uvijek spreman na šalu, neumorno oko 
sebe širi dobre vibracije. Stoga ne čudi 
da su ga igrači i treneri u ligi vidjeli kao 
najboljeg u prošloj sezoni. Premda nije 
vodio ni Dinamo, ni Hajduk ni Rijeku, ni 
Osijek... Veliki je to motiv svim trenerima 
u ligi, dokaz kako možeš do priznanja i 
ako si u “manjem” klubu. Na sreću, ima 
u ligi trenera koji su i prošle sezone bili 
na tom tragu.

Novi iskorak uz uvijek dobre vibracije

kao trener i koliko je sposoban činiti 
iskorake kroz karijeru. Šteta što je 
napustio hrvatski klupski nogomet, jer 
Zekić je iznimno afirmativan čovjek, 
uvijek spreman na šalu, neumorno oko 
sebe širi dobre vibracije. Stoga ne čudi 
da su ga igrači i treneri u ligi vidjeli kao 
najboljeg u prošloj sezoni. Premda nije 
vodio ni Dinamo, ni Hajduk ni Rijeku, ni 
Osijek... Veliki je to motiv svim trenerima 
u ligi, dokaz kako možeš do priznanja i 
ako si u “manjem” klubu. Na sreću, ima 
u ligi trenera koji su i prošle sezone bili 

Mateo Kovačić i Marcelo Brozović. Martin bi do kraja sezone izrastao u sjajnog 
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Nema nominacija, igrači su ti koji imaju pravo 
dati glas kome žele, samo ne suigraču

TROFEJ NOGOMETAŠ 
Kako je teklo glasovanje igrača u klubovima, kako je Luka Modrić došao do 11. naslova, 
zašto ovaj izbor iz godine u godinu postaje sve reprezentativniji

REKORDAN 
ODAZIV IGRAČA

9

Predsjednik HUNS-a Mario Jurić i glavni 
tajnik Ivica Landeka iznimno su zadovoljni 
sa svime što je donijelo i 11. izdanje 
Trofeja Nogometaš. Tjednima su vrijedno 
i strpljivo obilazili klubove, skupljajući 
glasove igrača. Na kraju su - kao i uvijek - 
u ovoj prestižnoj nagradi sada već s dosta 
godina tradicije pobijedili najbolji.

- Trofej Nogometaš je cehovska nagrada 
koja se dodjeljuje od 2013. Pokrenuli smo 
je gledajući kako su to radili Nogometni 
sindikati koji su prije nas osnovani po 
Europi. I oni imaju vrlo sličan model 
dodjeljivanja nagrada - kazao je Mario 
Jurić, dok se Ivica Landeka nadometnuo.

- Izbor je specifičan, jer u njemu sudjeluju 
sami akteri HNL utakmica - igrači i treneri. 
I svi oni redom ističu koliko im je važno 
biti dio našeg izbora, te su ponosni što 
odlučuju o najboljima. A realno igrači i 
treneri najbolje znaju tko je doista bio 
najbolji.

Kada je provedeno glasovanje?

- U zadnjim tjednima prvenstva, već po 
tradiciji. Odaziv je reprezentativan, većina 
igrača već dobro zna proceduru. Prvih 
godina bilo je određenih problema bilo 
određenih problema, trebalo nam je i po 
sat vremena da u jednom klubu skupimo 
kompletne glasove. Sada igrači, pa čak i 
treneri, već dolaze s papirićima na kojima 
su ispisani njihovi favoriti - naglasio je 
Jurić.
- Važno je naglasiti da igrači ne mogu 
glasovati za svoje suigrače iz svlačionice 
i da ne postoje nikakve nominacije u 
našem izboru. Svaki igrač može dati glas 
bilo kojem igraču lige, samo da nije iz 
njegovog kluba. Nitko dakle ne nominira 
igrače za koje bi se glasovalo - uskočio 
je Landeka, dok je Jurić potom ponosno 
podvukao:
- Ukupno 248 igrača sudjelovalo je u 
glasovanju i to je rekord. Iz godine u godinu 
sve je više glasača, a propozicije su sve 
preciznije. Znate, dogodi se da dva igrača 
dobiju isti broj bodova pa treba odabrati 
boljeg, ali opet na transparentan način. I 
kad uočimo da postoji bolje rješenje za 

konačni poredak, odmah ga uvodimo. 
Evo i konkretan primjer od prije nekoliko 
sezona: Kristijan Lovrić bio je na jedan 
glas da uđe u idealnu momčad HNL-a, 
pa smo se pitali što napraviti ako glasovi 
bude izjednačeni. U tom bi slučaju prvi 
parametar bio veći broj odigranih minuta, 
ali postoje i parametri koji dolaze nakon 
toga, kao i parametri za ostale nagrade. 
Ovo je bio već 11. izbor i doista stalno 
napredujemo po svim pitanjima. I zato 
Trofej Nogometaš iz godine u godinu ima 
sve veću vrijednost.

U počecima nije bilo lako ni obići klubove?
- Predsjednik jednog kluba nam je rekao 
da će ako dođemo pozvati policiju. Nije 
želio imati posla s nama jer je govorio kako 
ćemo srušiti hrvatske klubove i hrvatski 
nogomet. Nema takvih poruka već dugo, 
danas smo svugdje dobro primljeni, nitko 
nema baš nikakvih problema i suradnja 
je primjerena - uz smiješak će Jurić 
objašnjavajući kako je u prvo vrijeme 
HUNS imao posla preko glave.

Futsal Dinamo maestralno je odradio 
završnicu sezone i po prvi put u povijesti 
okitio se titulom najbolje malonogometne 
momčadi u državi. Da trener Matija Đulvat 
u svojim redovima nije imao Kristijana 
Čekola, momka koji se Dinamu pridružio 
kao 17-godišnji junior iz Alumnusa još 
2015., pitanje je kako bi završila Dinamova 
priča. Danas Čekol ima 25, hrvatski je 
reprezentativac i jedan je od najboljih 
igrača futsala u Lijepoj Našoj. Protekla 
sezona tome je samo još jedna potvrda.

Čekol je u dresu Futsal  Dinama 
zabio 17 pogodaka i 12 puta asistirao 

suigračima, neizostavan je i član hrvatske 
reprezentacije kod izbornika Marinka 
Mavrovića. Bek posebne energije, nikad 
ne odustaje niti daje manje od 100 
posto na parketu. Bio je pravi motor 
Dinama, pokretačka snaga najbolje 
malonogometne družine u Hrvatskoj, ni 
vrhunska efikasnost ne odražava dovoljno 
koliko je Čekol bitan. Rođeni Zagrepčanin 
je ljubimac navijača, što nimalo ne čudi. 
Treći put je u Dinamovoj anketi proglašen 
najboljim klupskim igračem sezone, 
ovoga puta dobio je čak 68 posto glasova. 
S 25 je već klupska legenda, igrač s najviše 
nastupa, golova i asistencija za Futsal 

Dinamo. Skromni Čeki bio je apsolutno 
iznad svih.

Teren na Rujevici najčešće ima nedodirljiv 
status kod igrača i trenera u ligi. Ne 
sjećamo se da smo ga ikada vidjeli u 
lošijem izdanju. Može kiša padati kao iz 
kabla tri dana u nizu, ali Rujevica je uvijek 
ista. Ravna, dovoljno mekana i iznimno 
brza. Što pravi igrači posebno cijene. 
Zato sve pohvale ljudima koji održavaju 
Rujevicu.

NAJBOLJI IGRAČ SUPERSPORT 1. HMNL - KRISTIJA ČEKOL

Čekol je bio motor prvaka Futsal Dinama

NAJBOLJI TEREN SUPERSPORT HNL - RUJEVICA

Rujevica ponovno bez premca

NAJBOLJA NOGOMETAŠICA SUPERSPORT 1. HNLŽ - IZABELA LOJNA

Pravi prototip moderne nogometašice
Izabela Lojna izabrana je za najbolju 
nogometašicu SuperSport 1. HNLŽ. Ima 
32 godine, te igra u veznom redu Osijeka. 
Inače dolazi iz Otoka pokraj Vinkovaca, 
gdje je još kao djevojčica počela igrati 
nogomet s dječacima, jer tamo ženskog 
kluba nije bilo. Kažu da je i u muškom 
društvu bila među najboljima.

Izabela je na glasu kao jedna od pet 
najboljih hrvatskih nogometašica koje 
smo ikada imali. Ima i 68 nastupa za 
reprezentaciju Hrvatske, te 11 postignutih 
pogodaka. Veliki je borac, uvijek će dati 
sve za ekipu, a tehnički je toliko dobra da 
bi mogla i danas igrati među muškarcima. 

Slovi kao reprezentativni uzorak moderne 
igračice u današnjoj velikoj ekspanziji 
svjetskog nogometa. I u Hrvatskoj je na 
sreću sve više mladih djevojaka koje je 
gledaju i koje žele igrati kao Izabela.

”Bavim se samo nogometom i nemam 
drugih interesa. Za hobi ponekad zaigram 
tenis. Žena u nogometu? Predrasuda 
uvijek ima, ali nosimo se s time. Situacija 
u ženskom nogometu nije bajna, ali bit 
će bolje”, rekla je Vinkovčanka koja igra 
za Osijek, s kojim je proslavila još jedan 
naslov prvaka.

Nogometašice koje igraju u hrvatskim 

klubovima izabrale su je kao najbolju. 
Nemojte sumnjati da znaju i zašto...

u ovoj prestižnoj nagradi sada već s dosta 
godina tradicije pobijedili najbolji.

- Trofej Nogometaš je cehovska nagrada 
koja se dodjeljuje od 2013. Pokrenuli smo 
je gledajući kako su to radili Nogometni 
sindikati koji su prije nas osnovani po 
Europi. I oni imaju vrlo sličan model 
dodjeljivanja nagrada - kazao je Mario 
Jurić, dok se Ivica Landeka nadometnuo.

- Izbor je specifičan, jer u njemu sudjeluju 
sami akteri HNL utakmica - igrači i treneri. 
I svi oni redom ističu koliko im je važno 
biti dio našeg izbora, te su ponosni što 
odlučuju o najboljima. A realno igrači i 

klubovima izabrale su je kao najbolju. 
Nemojte sumnjati da znaju i zašto...

suigračima, neizostavan je i član hrvatske 
reprezentacije kod izbornika Marinka 
Mavrovića. Bek posebne energije, nikad 
ne odustaje niti daje manje od 100 
posto na parketu. Bio je pravi motor 
Dinama, pokretačka snaga najbolje 
malonogometne družine u Hrvatskoj, ni 
vrhunska efikasnost ne odražava dovoljno 
koliko je Čekol bitan. Rođeni Zagrepčanin 
je ljubimac navijača, što nimalo ne čudi. 
Treći put je u Dinamovoj anketi proglašen 
najboljim klupskim igračem sezone, 
ovoga puta dobio je čak 68 posto glasova. 

Čekol je bio motor prvaka Futsal Dinama
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- Na početku smo imali 257 arbitražnih 
postupaka, danas ih imamo devet. I to je 
više zbog nekih odnosa u klubu nego zbog 
dugova., Napravili smo lavovski posao u 
tih 13 godina. Stoga moram spomenuti 
Darija Šimića koji je kao prvi predsjednik 
HUNS-a iznio ogroman teret na svojim 
leđima. Dario je otvarao vrata koja bi bez 
njega za nas bila zatvorena.

Ivica Landeka pak dobro zna kakvi su bili 
problemi s plaćama u vrijeme dok je on 
bio igrač:
- Da sam imao HUNS u svoje igračko 
vrijeme bilo bi mi daleko lakše u karijeri. Mi 
igrači znali smo često biti taoci nesređene 
situacije po pitanju statusa sportaša u 
cijeloj državi. Klubovi su to koristili, svega 
je bilo, od dugova do blokiranih računa 
samih igrača. Na sreću, sve je to sada iza 
nas.

RUJEVICA JE UVIJEK TOP
Došao je red na same nominacije. Pa smo 
krenuli od Rujevice koja je uzela naslov 
najboljeg travnjaka.
- Rujevica je bila i prvi hibridni travnjak na 
našim terenima. Nažalost, hibridni znaju 
biti problematični što se tiče održavanja, 
pa već svjedočimo lošem stanju nekih 
koji su napravljeni godinama iza onog na 
Rujevici. Međutim, na Rujevici je travnjak 
uvijek u top stanju. Vrlo brz i zato ga igrači 
vole, iako gostujuće momčadi znaju imati 
problema s prilagodbom na tako brze 
uvjete. Šteta što neki drugi ne održavaju 
svoje terene na način na koji to radi Rijeka 
i svaka im čast na tome - kazao je Mario 
Jurić.

BATURINA JE VEĆ ZA VATRENE
Martin Baturina slavio je u konkurenciji 
najboljih mladih igrača SuperSport HNL. 
Landeki se Baturina iznimno dopada kao 
igrač.

- Drago mi je zbog njega, jako dobro 
napreduje, a još kao dijete pokazivao je 
izvanserijski talent. Nije ni njemu sve išlo 
lako u karijeri, imao je problema u nekim 
kategorijama, ali je sve to izdržao te na 
seniorskoj pozornici odmah pokazao 
koliki je talent. Željan je dokazivanja, 
pitanje je samo gdje će na kraju završiti, 
ali svi ga vidimo jako visoko u europskom 
nogometu.

Jurić ne dvoji kad je Baturina u pitanju.
- Spreman je za reprezentaciju, a 
vidjet ćemo kad će izbornik zaključiti 
da zaslužuje poziv. Odlučuje najveće 
utakmice i igra velikom lakoćom. Spreman 
je za Vatrene, to meni nije sporno.

LIVAKOVIĆ JE SJAJAN I 
POZITIVAN ZA MOMČAD
U Kategoriji najbolji hrvatski golman 
Livaković nije imao ozbiljniju konkurenciju. 
I Mario Jurić je tog stava.
- Livaković je sjajan osoba, iznimno 
pozitivno djeluje na momčad, pruža 
fantastične igre u dresu Dinama i 
reprezentacije, tako da ova kategorija 
ide u krug onih u kojima nije bilo puno 
razmišljanja i dvojbi.

Ivica Landeka je naglasio nešto drugo:
- Pitaju me mnogi zašto Majkić nije bio u 
završna tri po broju glasova. Ponavljam: 
Nema nominacija. Ovo je cehovska 
nagrada, tko dobije više glasova, taj 
pobjeđuje. Majkić nije dobio dovoljno 
glasova igrača da bi bio u završna tri.

IZABELA LOJNA NIJE SAMO 
IZVRSNA IGRAČICA
U konkurenciji najbolje nogometašice 
SuperSport ŽHNL slavila je Izabela Lojna.
- Apsolutno zasluženo, premda je izbor 
bio žestok, jer nekoliko je cura dobilo puno 
bodova. Izabelu svi ističu kao nositelja igre 

Osijeka. Ženski nogomet ide u dobrom 
smjeru, a svjesni smo da može i bolje, 
te da bi i praćenost ženskog nogometa 
trebala biti veća - razmišlja Landeka.
Jurić je pak želio naglasiti sljedeće:
- Izabela je članica odbora aktivnih 
igračica, savjesna osoba, odgovorna, lider 
na terenu, potpuni sportaš i kompletna 
osoba. Zato mi je posebno drago zbog 
nje.

KRISTIAN ČEKOL POKAZAO 
NAJVIŠE KADA JE BILO 
NAJVAŽNIJE
U konkurenciji najboljih futsal igrača 
u SuperSport 1. HMNL slavio je igrač 
aktualnog prvaka Dinama - Kristian Čekol.

- U doigravanju je, posebno u finalnim 
utakmica pokazao veliku klasu, Kad 
je bilo najvažnije, on je bio najbolji, a 
to mogu samo igrači s pobjedničkim 
karakterom i istinskom klasom. Futsal se 
i inače jako dobro razvija, ima publiku, 
to je najgledaniji dvoranski sport u 
državi. Tim smjerom bi trebao ići i 
ženski nogomet. Ulaganja u futsalu su 
sve veća, vidjeli smo završnicu sezone, 
bila je fenomenalna. Ima naboja i tenzija, 
ali sportska je atmosfera iznad svega. 
Čisti užitak i pokazatelj da se s dobrim 
i strpljivim radom može do rezultata - 
pohvalno će Mario Jurić o futsalu.

DOMINACIJA DINAMA U 
IDEALNOJ POSTAVI
Čak sedam igrača Dinama u idealnoj 
momčadi sezone. Landeku to ne čudi.
- Dinamo ima najbolje igrače, četiri 
važna člana Vatrenih.  Međut im, 
konkurencija je bila velika, puno je 
dobrih igrača u ligi. Kvaliteta lige stalno 
ide naprijed. Kad pitam bivše igrače 
u ligi, oni stalno govore da je HNL 
dobar, da je konkurentan u Europi kada 
pričamo o ligama koje nisu u samom 
vrhu. Ima odličnih utakmica, ima mladih 
igrača. Vidjeli smo da je ova sezona 
otvorena s velikim brojem gledatelja, 
vidjeli smo sjajne utakmice odmah na 
startu - zadovoljno će Landeka, dok je 
Jurić naglasio problem stadiona:
- Opus Arena je sjajna, ali previše je 
stadiona neadekvatnih i to je veliki 
problem. Nadam se da ćemo uskoro 
dobiti bolje stadione, da će najava Vlade 
RH biti ispunjena. Sport je definiran 
kao djelatnost od iznimne važnosti za 
našu domovinu, ali ništa po tom pitanju 
nismo napravili. Neke su promjene u 
zakonskim regulativima napravljene pa 
se nadam de će sve ići na bolje. Posebno 
ti stadioni.

ZEKIĆ JE IZVUKAO SVE ŠTO JE 
MOGAO
Neke je iznenadilo da je Zoran Zekić 
proglašen trenerom godine i mnoge čudi 
da na vrhu nije netko iz Dinama i Hajduka. 
Jurić ima logičan odgovor.
- Nema trenera Dinama ili Hajduka sasvim 
očekivano. Bišćan je tek došao na kraju 
sezone, Leko je bio samo na proljeće, 
a i nije ga dobro otvorio. Kovačević 
je primjerice radio odličan posao u 
Varaždinu. Momčad koja je tek ušla u 
ligu igrala je sjajno. Jakirović je s Rijekom 
na proljeće napravio velike stvari, tako da 
je potpuno promijenio izgled svlačionice 
pokazavši koliko je karakter igrača bitan 
za svaki klub. Drago mi je da su hrvatski 
treneri koji su krenuli od omladinskih 
pogona i manjih klubova, što su prošli 
Jakirović i Kovačević, napravili dobar 
rezultat. I Sopić je bio odličan u Gorici, 
kao i Čabraja u Lokomotivi. Zekić pak 
imao možda najslabiji kadar, a napravio je 
odličan rezultat, izvukao je iz svlačionice 
sve što je imao i mogao.

Landeka je želio naglasiti:
- Imao je Zekić kontinuitet kroz sezonu, 
dugo je bio kandidat za Europu. I 
Kovačević je bio jako dobar, slažem se. 
Silvio Čabraja s Lokomotivom stalno radi 
odličan posao, izbacuje te mlade igrače. 
I Sopić je blistao u Gorici, izvukao je sve 
što je mogao iz sebe i igrača i napravio 
sjajan rezultat. Imamo puno kvalitetnih 
trenera, mladih koji dolaze i to je sjajno. 
Glasovanje je po pitanju trenera bilo jako 
neizvjesno, jasno je i zašto.

MARKO LIVAJA DAJE NADU 
NAVIJAČIMA HAJDUKA
Marko Livaja pobijedio je u konkurenciji 
najboljeg igrača SuperSport HNL. To mu 
je drugo slavlje u nizu. Landeki je njegova 
pobjeda bila sasvim očekivana.

- Marko se nametnuo kao igrač koji 
odlučuje utakmice i donosi pobjede. 
Golovi, asistencije, utjecaj na igru... Hajduk 
je bez njega bitno slabiji. Velika je zvijezda, 
njegova je popularnost fantastična, 
prodani dresovi, atmosfera, kao i ta nada 
koju daje navijačima Hajduka.

I Jurić zna koliko vrijedi Livaja:
- Dvije godine u nizu je najbolji strijelac 
lige. Jako dobar igrač, diže kompletnu 
ligu, volio bih da u ligi bude više igrača 
kao što je Marko Livaja. Imao je i Livaja 
jaku konkurenciju. Bruno Petković je 
katkad na terenu kao čarobnjak, igrač 
trenutka. Kako je samo nedavno sredio 
Nizozemce, doslovno u trenu, iz ničeg. 
Ivanušec se nakon ozljede jako digao, 
počeo zabijati u serijama, dobio poziciju 
koja mu odgovara.

LUKA MODRIĆ JE SVJETSKI 
FENOMEN
Modrić je po 11. put u nizu osvojio Trofej 
Nogometaš za najboljeg igrača Hrvatske. 
11 izbora - 11 pobjeda!
- Svjetski fenomen, najbolji igrač Hrvatske 
svih vremena, vjerojatno i najbolji sportaš 
Hrvatske svih vremena. Izniman sportaš, 
iznimna osoba... Toliko normalan i 
ponizan, sportaš iz naroda. Osvojio je 
sve i to toliko puta, fali mu još trofej s 
Hrvatskom, volio bih da i to osvoji, nadam 
se na Euru, jer sam uvjeren da će u 
Njemačkoj igrati za Hrvatsku - mišljenja je 
Jurić, dok je Landeka podvukao sljedeće:  

- Ta Modrićeva skromnost je nevjerojatna, 
kad slušam što igrači govore o njemu 
onda ti je jasno kakva je to veličina. Carlo 
Ancelotti kaže za Luku da je nezamjenjiv. 
Takve izjave treneri u pravilu ne govore.
Luka odavno ruši sve zakone i pravila 
nogometne igre. 
Na našu veliku radost...
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VELIKI ISKORAK 
KOVAČIĆA I 
GVARDIOLA
Kada Pep Guardiola bira igrače onda znaš da 
je prostor za pogrešku skoro pa zanemariv. 
Kada trener Manchester Cityja dovodi 
igrača koji mu je godinama pred očima, 
protiv kojeg je odigrao hrpu utakmica, 
onda je to najbolji znak koliko te cijeni. 
Mateo Kovačić stoga veći kompliment za 
igre koje je godinama prezentirao kao igrač 
Chelseaja nije mogao dobiti. I ne dvojimo 
da će igrajući za Manchester City postati 
još bolji igrač.

Mateo Kovačić bio je prvi “hrvatski” potez 
Pepa Guardiole. Sljedeći se dogodio 
nekoliko tjedana kasnije, u City je stigao - 
Joško Gvardiol. Pep ga je platio za stopera 
do sada nezamislivih 90 milijuna eura plus 
bonuse koji RB Leipzigu jamče transfer od 
najmanje 100 milijuna. Guardiola je svih 
ovih godina u City doveo samo jednog 
skupljeg igrača - Jacka Grealisha (117 
milijuna). Međutim, Grealish je ofenzivac, a i 
Englez je što mu je cijenu u startu povećalo 
za barem 40 posto. Tih 90 milijuna jasan 
su dokaz koliko je trener aktualnog prvaka 
Europe želio Gvardiola. I koliko ga cijeni 
kao igrača.

Joško je i prošlog ljeta bio blizu transfera u 
Englesku, ali tada je prvi favorit za njegovo 
dovođenje bio - Chelsea. Gvardiolov 
menadžer Marijan Šišić u jednom je 
intervjuu obrazložio zašto Gvardiol nije 
otišao u Chelsea.

“Ljetos se jednostavno nisu ispunile sve 
potrebne pretpostavke da bi se transfer 

dogodio. Chelsea je neupitno jedan od 
najvećih europskih klubova, ali u Londonu 
je bilo dosta upitnika. Došao je novi 
vlasnik, radila se nova ekipa, a i Joško je 
ipak odigrao tek jednu sezonu kao igrač 
Leipziga. Na sve to dodajte ključni detalj - 
Svjetsko prvenstvo u Kataru. Dakle, ponuda 
Chelseaja došla je koncem kolovoza, do 
SP-a u Kataru ostalo je još dva i po mjeseca. 
Da je otišao u Chelsea pitanje je koliko bi 
mu trebalo za aklimatizaciju, te kakav bi 

status imao bez obzira na goleme novce 
koje je Chelsea dao za njega. Dao je i za 
neke druge pa ih nema u udarnoj postavi. 
Ipak je u pitanju nova ekipa, nova liga, 
novi trener, nove ideje... I veliko je pitanje 
u kakvoj bi formi stigao u Katar.”

Sada je Joško apsolutno bio spreman za 
transfer i to je jasno poručio ljudima iz 
Salzburga. Spreman i mentalno i tjelesno, 
a i poziv najboljeg trenera na svijetu se ne 

VRUĆE LJETO VATRENIH
Nekoliko stožernih izabranika Zlatka Dalića promijenilo klubove, 
a već u rujnu čeka nas nova runda kvalifikacija za Euro

Kako će Saudijska Arabija djelovati na Brozovića?
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odbija. Leipzig u takvim okolnostima nije 
imao nikakvu šansu da ga zadrži.

Zlatko Dalić tako može zadovoljno 
trljati ruke, jer dva jako važna igrača, dva 
nositelja igre Vatrenih, otišla su u redove 
prvaka Europe i tamo će raditi s najboljim 
trenerom na svijetu. Naravno da će i Vatreni 
profitirati od svega toga, jer obojicu je Pep 
ciljano tražio i realno je da će obojica igrati 
i biti važni igrači udarne postave.

Ovo je ljeto bilo jako vruće za još jednog 
nositelja igre Vatrenih. Marcelo Brozović 
napustio je Inter. Otišao je za 18 milijuna 
eura, što je doista mizeran transfer za 
igrača takve klase. I mnogima nije jasno 
kako ga je Inter pustio za tako mali novac.

Drugo pitanje koje se nameće jest kakvog 
ćemo Brozovića gledati nakon što je 
počeo igrati u Saudijskoj Arabiji. Pojedini 
analitičari misle da je fascinantna fizička 

moć Marcela Brozovića u silaznoj putanji 
i da ga je Inter zato i prodao. Brozović je 
imao nekoliko ozljeda protekle godine, 
što je moguća naznaka da njegova velika 
potrošnja energije uzima danak. Naravno, 
sve to mogu biti samo nagađanja, jer s 
druge strane su analitičari koji tvrde da je 
Brozoviću urođena moć “beskonačnog” 
trčanja. Taman da malo i smanji količinu 
trke Brozović će i dalje biti sjajan trkač. 
I Hrvatska zbog njega ne treba biti 

zabrinuta, iako je jasno da je liga u Arabiji 
tehničko-taktički pa onda i tjelesno 
bitno ispod Serie A. Vjerojatno bi i Daliću 
daleko draže bilo da je Brozović otišao u 
Barcelonu u koju je želio otići, ali Barca 
nije imala novca da ga dovede.

Luka Modrić odbio je milijune u Arabiji, 
a jasno je da će u Real Madridu imati 

nešto manju minutažu nego što je imao 
prošle sezone, ali i dalje će u ključnim 
utakmicama biti na terenu - jer ga Real 
Madrid treba. Stoga Hrvatska ne treba biti 
zabrinuta za Modrićevo stanje u novoj 
sezoni nakon koje će uslijediti Europsko 
prvenstvo u Njemačkoj. Modrić se po svim 
saznanjima predvoditi Hrvatsku i na Euru 
2024., u nadi da će dohvatiti veliki trofej i 
u dresu reprezentacije. Luka se službeno 
još nije izjasnio, ali ljudi koji su mu bliski 
očekuju da će ga gledati u Njemačkoj.

Nažalost, puno hrvatskih igrača još uvijek 
ne zna gdje će igrati u novoj sezoni. 
Dominik Livaković sve je dogovorio s 
Fenerbahčeom, ali sporan je tajming 
transfera. Turci inzistiraju da dođe odmah, a 
Dinamo ga pušta tek nakon dvije utakmice 
protiv AEK-a. Vidjet ćemo rasplet. Josip 
Šutalo je također stalno u izlogu i veliko 
pitanje je hoće li na jesen igrati za Dinamo?
Hrvatski lijevi Borna Sosa vrlo lako bi mogao 
napustiti njemački Stuttgart i pridružiti se 
talijanskom gigantu Romi, koja je u potrazi 
za lijevim braničem. Tako su barem pisali 
talijanski mediji. Sosa je već nekoliko 
sezona na izlaznim vratima Stuttgarta, ali 
transfer se još nije dogodio.

Neizvjesna je i sudbina Ivana Perišića. Tekst 
o mogućem transferu u Hajduk možete 
pročitati na drugim stranicama našeg 
magazina, ali postoji realna opasnost da 
bi Perišić jesen mogao provesti na klupi 
Tottenhama. Što nije dobra vijest ni za 

njega ni za Vatrene. I njegova prva zamjena 
Luka Ivanušec gleda prema Feyenoordu s 
kojim je već dogovorio kompletan transfer, 
ali pitanje je hoće li ga Dinamo pustiti?

I Bruno Petković možda napusti Dinamo, 
jer znamo da ga Nenad Bjelica jako želi 
u Trabzonsporu. Nikola Vlašić jako želi 
napustiti West Ham i vratiti se u Torino gdje 
ga Ivan Jurić vidi kao jednog od stožernih 
igrača za novu sezonu. Stoga bi bilo dobro 
da Niksi promijeni klub. Navodno je jako 
blizu toga.

Uglavnom, jako je vruće ljeto naših 
Vatrenih, a vrlo brzo će doći nove utakmice 
u kvalifikacijama za Njemačku. Već 8. 
rujna izabranici Zlatka Dalića u Osijeku na 
novoj Opus Areni dočekuju Latviju, da bi 
tri dana kasnije gostovali kod Armenije. 
To su dvije utakmice u kojima Vatreni ne 
bi smjeli imati problema, kakva god bila 
sudbina igrača koji čekaju rješavanje svog 

klupskog statusa.

Hrvatska je kvalifikacije otvorila onim 
nesretnim remijem (1:1) protiv Iraca na 
Poljudu, da bi već tri dana kasnije uvjerljivo 
(2:0) slavila na gostovanju u Turskoj. 
Izabranici Zlatka Dalića klasa su za sebe u 
ovoj skupini i neće imati nikakvih problema 
na putu do Eura. No, za ono što nas čeka 
na Euru jako je važna klupska sezona 
svakog igrača koji će biti na popisu.

Gvardiol i Kovačić trebali bi u Njemačku 
doći (još) bolji. Vidjet ćemo kakav će biti 
Brozović, ali pripadamo krugu onih koji drže 
da su njegovi trkački kapaciteti nepresušni, 
a nogomet sigurno neće zaboraviti igrati. 
Jako nam je važan status Ivana Perišića, 
jer smo jako “tanki” s igračima koji na takav 
način traže dubinu i “šire” teren, odnosno 
obrambene linije suparnika. Premda je 
Ivanušec iz utakmice u utakmicu sve bolji...
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Hrvatska udruga Nogometni sindikat i 
ove je godine, u razdoblju od 16. do 26. 
lipnja, organizirala jubilarni deseti kamp za 
profesionalne nogometaše bez ugovora. 
Udruga na takav način pomaže igračima 
koji su imali profesionalni ugovor ili su 
članovi sindikata u potrazi za novim 
angažmanom.

Treninzi su se održavali pod budnim 
okom glavnog trenera i vlasnika UEFA 
Pro licence, Ivice Landeke, a ove godine 
odvijali su se na igralištu Zlatko Cico 
Kranjčar u kompleksu Maksimira.

Na raspolaganju je igračima, osim glavnog 
bio i pomoćni trener, kondicijski trener, 
fizioterapeut te trener vratara. Igrači bez 
ugovora odigrali su i dvije utakmice. Prvu 
protiv Rijeke, u kojoj su bili poraženi 2:1, 
a drugu protiv Gorice. U njoj su nakon 

odlične igre slavili 2:1.
- Igrači su zaista bili na dobroj razini 
pripremljenosti. To im je bila prilika da 
treniraju s dobrom momčadi, dok čekaju 
angažman u klubu. Imali su vrhunske 
uvjete, od terena, fizioterapeuta, trenera, 
ishrane, smještaja i svih drugih popratnih 
sadržaja. Na visokoj se razini i radilo, imali 
su i dvije odlične pripremne utakmice, 
gdje su mogli skrenuti pozornost na sebe 
- komentirao je kamp glavni strateg Ivica 
Landeka.

Neki od igrača koji su bili na raspolaganju 
Landeki igrali su nogomet u inozemstvu, 
a ovako su u bližem “izlogu” domaćim 
momčadima.
- Sigurno da je bitno da igraju ozbiljne 
utakmice protiv jakih klubova. To je pravo 
ogledalo, gdje netko iz prvoligaških 
krugova neće imati upitnike oko svoje 

odluke, ako pokažu da protiv jakih 
momčadi i na toj razini mogu raditi razliku, 
te igrati ravnopravno s tim protivnicima. 
Dobro je da su protivnici ove godine bili 
hrvatski top klubovi. Neki igrači nisu bili 
na oku Hrvatske nogometne lige, bili su u 
inozemstvu. Ovako su opet mogli skrenuti 
pozornost na sebe i moguće destinacije 
gdje ih mogu vidjeti iz prve ruke.
U kampu je na pripremama bilo 15-ak 
igrača. “Glad” igrača bez garantiranog 
ugovora i želja za pronalaskom angažmana 
uoči početka nove natjecateljske sezone, 
lijepo se vidjela na utakmicama.

Treninge je pratio i predsjednik Hrvatske 
udruge Nogometni sindikat, Mario Jurić. 
Ponosan je na kamp koji pomaže igračima 
i ističe kako napreduje svake godine i kod 
klubova je sve više prepoznat.
- Svake godine kamp je sve bolji i bolji. 

DEČKI SU PARIRALI I 
JAKIM HR KLUBOVIMA
Nitko od njih nije došao zapušten, nego željan rada te da 
pokaže da je već spreman za novi klub 

KAMP ZA IGRAČE BEZ UGOVORA 
Ivica Landeka i njegov stožer i ovog su lipnja vodili igrače koji su u tom trenutku 
trebali pomoć kako bi lakše nastavili karijeru 

DEČKI SU PARIRALI I 

Igrači su sve osvješteniji što ovdje mogu 
dobiti. Cilj kampa je da se igračima koji 
u ljetnom prijelaznom roku nemaju klub 
omogući kvalitetan trenažni proces i 
odigravanje utakmica. Nije isto trčati i 
samo kilometražu nabijati, ovdje skupa 
s momčadi imaju prave prvoligaške 
pripreme i utakmice. Imaju zaista vrhunske 
uvjete. Zahvalio bih se ovim putem GNK 
Dinamu, koji nam je omogućio treniranje 
na terenu Zlatko Cico Kranjčar - rekao je 
Mario Jurić.

Od početka je Jurić u ovom projektu i zna 
koliko je igrača prošlo i iskoristilo priliku 
koju drugdje ne bi dobili. Koliko se toga u 
kadru igrača promijenilo u deset godina 
postojanja?
- Mlađe generacije igrača puno su 
odgovornije prema poslu kojim se bave. 
Većina njih ne staje s treningom, nijedan 
igrač nije došao zapušten ili van treninga. 
Prije su se igrači znali više opustiti u 
pauzama. Konkurencija je drugačija i 
tržište to ne dozvoljava. Igrači su puno 
osvješteniji - kazao je Jurić uz napomenu:
- Poslije svakog kampa 90% igrača 
pronađe klub. Jakov Medić je, recimo, 
u drugoj Bundesligi jedan od najboljih 
igrača, Ivan Delić nakon kampa odradio je 
odličnu sezonu za HNK Šibenik, Benedikt 
Mioč igra u Slaven Belupu, Gabrijel Boban 
nakon kampa u dresu HŠK Posušja bio je 
strijelac osam pogodaka svoje momčadi u 
BiH Premijer ligi, dok je prije četiri godine 
pod budnim okom HUNS-a trenirao i 
kapetan šampionske Rijeke, Mate Maleš. 
Još mnogi drugi pronašli su angažmane 
i kasnije im je karijera uglavnom išla 
uzlaznom putanjom - rekao je Mario 
Jurić.
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DEČKI BEZ UGOVORA 
POSLALI SU JASNU 
PORUKU MOGUĆIM 
POSLODAVCIMA:
ŽELIMO RADITI I NIJE 
NAM PROBLEM KRENUTI 
ISPOČETKA  
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Jako dobar dojam ostavili su HUNS-ovi igrači 
bez ugovora. Najprije su jako dobro parirali 
Rijeci, a onda su doista posve zasluženo 
pobijedili Goricu. 
- Da malo duže vrijeme treniramo zajedno, još 
bismo bili konkurentni i za ozbiljnu natjecateljsku 
sezonu - zadovoljno je komentirao Mario Jurić 
gledajući kako igrači bez ugovora rade i igraju. 

- Svakome se može dogoditi da ostane u 
nekom trenutku bez ugovora, to je vrlo često 
splet okolnosti, možda pitanje vraćanja iz 
ozljede, ili ti klub ispadne iz lige, ili se vraćaš 
iz inozemstva... Bitno je da igrači ne potonu 
zato što su u tom trenutku bez kluba. I to je 
kompletan smisao ovog našeg kampa. Pomoći 
igrači da prebrode te dane koji nikome nisu 
lagani, a istovremeno im omogućiti da budu u 
izlogu i da ih netko vidi. 

Mnogi su od igrača koji su bili u kampu već 
pronašli nove klubove. Luka Marković (22) je 
primjerice izabrao drugu slovensku ligu, otišao 
je u Krku, iako je imao ponude i naših klubova 
iz drugog razreda natjecanja. Marković je prije 
dvije sezone u Rudešu bio hit igrač jeseni, 
nekoliko prvoligaških klubova ga je gledalo, 
činilo se da grabi velikim koracima. Međutim, 
dogodila se određena kriza i  Luka sada traži 
novi početak za sebe. 

Leon Kreković (23) potpisao je za finski Lahti. 
Kreković je bio velika nada Hajduka, prošao je 
i Belgiju, prošlu sezonu bio u Šibeniku. Nije to 
lak put, ali Kreković ima samo 23 godine i pred 
njim je još kompletna karijera. kažu da je veliki 
radnik, a talent je odavno bio prepoznat, još 
kad je s 19 debitirao za prvu momčad Hajduka. 
Samo što katkad igrači moraju biti strpljivi i 
čekati, pa onda prepoznati trenutak kad bi im 
se moglo otvoriti. 

Svi ti dečki koji su došli na HUNS-ov kamp 
automatski su poslali i poruku mogućim 
kupcima da žele raditi i da im nije problem 
prihvatiti trenutak u kojem se nalaze. I to je 
velika stvar za sve te dečke...
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Krenula je još jedna sezona 
SuperSport HNL. Krenula je 
fantastično jer smo u prva dva kola 

imali prosjek od gotovo sedam i pol tisuća 
ljudi po utakmici. Za naše prilike - 
nepojmljivo. I uz sve to gledali smo jako 
dobar i efikasan nogomet.

Naravno da je derbi Hajduka i Rijeke igran 
pred gotovo 33 tisuće gledatelja najviše 
pridonio tome da brojke gledatelja budu 
tako impresivne, ali i bez Poljuda pomak 
bi bio velik. Rujevica ima odličan broj 
gledatelja, Osijek je porušio sve rekorde 
s preplatama na prekrasnoj Opus Areni. 
Puljani se stalno dižu s brojem navijača, 
Varaždin ih je oduvijek i imao. Kad bismo 
još ljudima omogućili na svim stadionima 

barem pola komfora koji nudi Opus Arena, 
gdje bi nam bio kraj...

Što se ambicija klubova tiče, Dinamo je taj 
koji je godinama prvak i koji želi obraniti 
naslov. Hajduk ga otvorenog garda želi 
skinuti s trona. I to je borba koja će sigurno 
uzeti daleko najviše medijskog prostora.
Osijek i Rijeka u laganoj tišini planiraju 
zadržati pozicije koje ih vode u Europu, 
a Osijek možda čak i mašta o tome 
da možda skine i nekoga od tandema 
Dinamo - Hajduk ako im se dogodi 
nekakvo “propadanje” u sezoni. Realno 
je ipak reći da su to dvije momčadi čiji je 
limit treće mjesto.

Borba za ostanak mogla biti jako 

zanimljiva. Rudeš je kao novi klub u ligi 
prvi favorit, ali Slaven Belupo, Lokomotiva 
pa i Istra 1961 djeluju dosta ranjivo. Puljani 
zato što su ostali bez odličnog trenera, a 
Koprivničani zato što su doveli stranog 
trenera i puno stranih igrača, a to sa 
sobom vuče i puno rizika.

Kako god, očekujemo dobru sezonu s 
pregršt dobrih p+i posjećenih utakmica. S 
nadom da će travnjaci biti u boljem stanju 
nego što su bili u prošloj sezoni. Puno je 
u njih novca uloženo, a neki su već sad 
ispod željenog standarda. Što će tek biti 
kad dođe zima?

No, idemo pogledati što su tijekom ljeta 
radili najbolji hrvatski klubovi.

LIGA NIKADA NIJE 
BILA GLEDANIJA
Hajduk dugo nije bio ovako jak,
je li to dovoljno za ‘skidanje’ Dinama?

SUPERSPORT HNL
Nova sezona otvorena na sjajan način, s jako puno gledatelja na tribinama i s dobrim utakmicama

Momčad za visoke 
dosege

Treba vidjeti tko će sve biti u Maksimiru 
31. kolovoza, ali ne dogode li se drastične 
promjene, Dinamo će ponovno imati 
momčad za visoke dosege. Svi znamo 
kakvu klasu imaju četiri Vatrena - 
Livaković, Šutalo, Ivanušec i Petković - te 
koliku oni razliku rade u ligi. Međutim, 
tu su još igrači poput Mišića i Baturine, 
koji neupitno igraju nogomet na razini 
jako dobrih klubova Liga petice. Dinamo 
realno nema slabu točku u momčadi, a 
šest igrača koje smo nabrojali su velika 
prevaga.

Naravno, odu li do konca kolovoza dva 
“kapitalca”, Dinamo više neće biti toliko 
nadmoćan u ligi, ali i dalje će biti realno 
najjači i prvi kandidat za naslov prvaka. 
Dinamo je dugo bio “tih” na tržištu, ali 
koncem srpnja bitno je pojačao “tempo”, 
te je maksimirska klupa jako dobila na 
širini, ali i energiji koju donose svi ti mladi 
igrači.

Igor Bišćan je pak dokazani trener, zna kako 
se osvajaju trofeji, omiljen kod navijača, a 
ima autoritet i disciplinu u svlačionici. Sve 
skupa - Dinamo je momčad jako dobre 
europske klase.

Splićani godinama nisu 
tako ozbiljno izgledali

Na Poljudu još uvijek nemaju momčad 
koja po kvaliteti igrača može parirati 
Dinamu, ali Hajduk je u velikom usponu. 
Najprije treba znati da je Hajduk od važnih 
igrača iz prošle sezone izgubio samo 
stoperski tandem Awaziem - Borevković. 

S tim da bi se Awaziem možda mogao i 
vratiti. Hajduk se s druge strane doveo niz 
iskusnih igrača kao što su Dajaku, Šarlija, 
Moufi, Odjidja-Ofoe i Diallo. Šarlija, Moufi 
i Odjidja-Ofoe već su se ustalili u udarnoj 
postavi, s tim da je Odjidja-Ofoe pokazao 
da je igrač koji može raditi veliku razliku 
u našoj ligi.

Je li to dovoljno da se napadne Dinamo? 
To će pokazati sezona, ali Hajduk 
godinama nije izgledao tako ozbiljno. 
Nemojmo smetnuti s uma da Hajduk ima 
i fantastičnu atmosferu, već na premijeri 
protiv Rijeke na tribinama je bilo gotovo 
33 tisuće gledatelja.
Ivan Leko se do kraja aklimatizirao na 
ligu, a neupitno je da ima trenersku klasu. 
Momčad koju sada ima na dispoziciji jako 
je ozbiljna, premda joj realno treba još 
pokoje pojačanje.

Tomas je donio energiju, 
a Opus Arena euforiju

Osijek je proljetos bio na konopcima i 
činilo se da nema spasa sve dok na klupu 
nije sjeo Stjepan Tomas. Tomasa kod 
nas mnogi osporavaju, ali realno je tek 
sad dobio prvi put u karijeri priliku voditi 
zdrav klub u normalnim uvjetima. I za 
sada mu sjajno ide, Tomas je trener koji 
zrači energijom i očito je tu energiju uspio 
prenijeti i na same igrače.

Uz Tomosavu energiju stigla je i euforija 
koju je donijelo otvaranje Opus Arene. 
Europski uvjeti, komfor kakav HNL nikada 
nije doživio donijeli su i pozitivne vibracije 
u svlačionicu. K tome, Osijek ima kvalitetu, 
jer malo je igrača u ligi koji mogu biti na 
razini Miereza, ili Caktaša.

Osijek je doveo nekoliko igrača, tek treba 
vidjeti što će donijeti momčadi, ali početak 
je i za njih jako obećavajući. Ovaj Osijek 
je dobra kombinacija iskustva i mladosti, 
tehničkog znanja i brzine. To je već dobra 
podloga na kojoj se mogu zidati velike 
ambicije. Naravno, Dinamo i Hajduk su 
realno jači, ali ima i Osijek svoje adute.

Jakirović zna kako 
se slaže pobjednička 
momčad

Rijeka je ostala bez dva sjajna igrača - 
Matije Frigana i Princea Ampema. Dva 
moćna i brza igrača, dva jaka individualca, 
a u Friganu i igrača koji je lakoćom i u 
serijama golovima rješavao utakmice. 
Teško je nadoknaditi takve igrače, 
posebno zato što u ligi imamo jako malo 
brzih igrača, kao i onih koji driblaju.

E sada, Sergej Jakirović bio je u daleko 
težoj poziciji kada je zimus stigao na 
Rujevicu. U nekoliko tjedana maknuo 
je iz svlačionice čak 16 igrača, te doveo 
nekoliko novih i kvalitetnih, mladih i 
potentnih, te karakternih prije svega. 
Jakirović zato zna što treba napraviti da 
složi pobjedničku momčad.

Navijačima Rijeke će ipak trebati malo 
strpljenja, jer kako dovesti igrača koji će 
zabijati kao Frigan? Tržišno ga ne možeš 
dovesti, možeš se jedino nadati da ćeš 
pogoditi ono što brojni bogatiji klubovi 
nisu vidjeli na vrijeme. Rijeka ipak ima 
čvrstu konturu momčadi, puno mladih i 
dobrih igrača, te kada se do kraja posloži, 
ponovno će to biti momčad koja će se 
boriti s Dinamom, Hajdukom i Osijekom 
za mjesta u Europi.

Garcia je bio sjajan, kako 
će se snaći Karoglan?
Puljani su prošle sezone bili hit pod 
vodstvom trenera Gonzala Garcije koji 
je dvije sezone radio odličan posao. 
Međutim, Urugvajac je želio iskorak te je 
napustio Istru 1961. Naravno da je odlazak 
tako uspješnog trenera uvijek udarac za 
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ŽENE U HR NOGOMETU 
Klubovi se još uvijek teško odlučuju na čelna mjesta postaviti “nježniji spol”
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klub i momčad.

Na klupu je pak stigao Mislav Karoglan, 
mladi trener koji je prošlu jesen bio prvi 
trener Hajduka i koji je u toj ulozi napravio 
vrlo solidan posao. Karoglan je neupitna 
perspektiva, ali koliko je već sad spreman 
kao trener pokazat će sezona.

Puljani su na terenu zadržali konturu 
momčadi iz prošle sezone, premda su 
otišli neki važni igrači kao što su Bakrar, 
ili Galilea. Međutim, Puljani imaju stabilnu 
sportsku politiku i na vrijeme su doveli 
dosta novih igrača, u većini mladih i 
perspektivnih. Naravno da će trebati i 
vremena i strpljenja da se stvari poslože 
pa da Istra nastavi tamo gdje je stala prošle 
sezone kada je do predzadnjeg kola bila 
kandidat za plasman u Europu. Bit će 
zanimljivo vidjeti do kud će ova nova Istra 
doći, te je li Ante Erceg sposoban odigrati 
još jednu sezonu na visokoj razini.

Mario Kovačević je 
najveće jamstvo mirne 
sezone

Varaždinci su opet tihi i skromni, pri 
samom dnu po pitanju budžeta za 
svlačionicu. Doduše, blagajnu je lijepo 
napunio odlazak Tonija Teklića u Tursku, 
ali jasno je da će Teklić jako nedostajati 
momčadi na terenu. Teklić je u prošloj 
sezoni igrama vukao momčad, bio je igrač 
prevage, a često i odluke. Malo je tako 
rasnih veznih igrača u ligi.
Međutim, trener Mario Kovačević veliko je 
jamstvo da ćemo i u novoj sezoni gledati 
dobar Varaždin. Kovačević je u prošloj 
sezoni pokazao kako zna složiti odličnu 
igru, kako zna svakog igrača staviti na 
pravo mjesto, a pokazao je i kako nema 
straha napasti i nadigrati suparnike poput 
Dinama, poglavito Hajduka.

Kovačeviću je jako važno da su uspjeli 
zadržati ostatak momčadi koja će 
ponovno biti spoj iskustva i mladosti. 

Naravno da treba vidjeti tko će preuzeti 
Teklićevu ulogu, ali igrači poput Brodića, 
Domjanića ili Elezija mogu samo nastaviti 
rasti. Vratio se nakon ozljede i vrlo važni 
kapetan Postonjski.

Na Kajzerici uvijek 
‘izmisle’ nove igrače

Trener Silvijo Čabraja dobro zna da će 
svakog ljeta ostati bez pola momčadi. 
Tako je bilo i ovog ljeta, s tim da se 
samo čeka službeni odlazak Stojkovića i 
Kačavende u Dinamo. Bez njih će ionako 
dramatično oslabljena Lokomotiva biti još 
slabija. Bi li zbog toga na Kajzerici trebali 
upaliti zvono za uzbunu?

Možda i bi, ali naviknuti smo Lokomotiva 
uvijek ‘izmisli’ nove igrače, klince koji se 
u kratkom roku uspijevaju nametnuti u 
dobre prvoligaške igrače. Vidjet ćemo 
hoće li tako biti i ovaj put, premda je jako 
teško izbacivati toliko igrača iz sezone u 
sezonu.

U Mariću i Bubanji Čabraja ima čvrsti 
tandem zadnjih veznih, Kalaica i Mersinaj 
već su provjereni stoperi. Sve ostalo su 
mladići iz kojih stoje određeni upitnici, 
posebno ako odu Kačavenda i Stojković. 
Međutim, malo tko vidi Lokomotivu kao 
značajnog kandidata za posljednja dva 
mjesta na tablici. Zato što na Kajzerici 
uvijek nešto izmisle...

Koliko doista vrijedi 
Ricardo Moniz?

Urugvajac Gonzalo Garica radio je kao 

stranac sjajan posao na klupi Istre. Može 
li Nizozemac Ricardo Moniz ići sličnim 
putem? Ako se po jutru dan poznaje neće 
mu biti nimalo lako u Koprivnici...

Ricardo Moniz ne poznaje HNL, odgojen 
je na principima nizozemske nogometne 
škole, a dosta je toga uočio u radeći u 
RB Salzburgu. Veliko je pitanje što se od 
svega toga može implementirati u našu 
ligu, u kojoj su igrači bitno drugačiji od 
onih u Nizozemskoj ili u Salzburgu. Tamo 
dominiraju brzi i moćni, kod prevladavaju 
nešto sporiji, ali malo lukaviji, drugačiji u 
igri.

Slaven je ostao i bez nekoliko igrača, 
ali dok god su tamo Hoxha i Crnac ne 
bi smjeli strahovati za broj postignitih 
pogodaka, jer to su dva odlična krilna 
napadača, sposobna proći “jedan na 
jedan” i zabiti gol. Ono što Ricardo Moniz 
mora riješiti je pitanje obrambenog bloka, 
jer ne može Belupo očekivati da će primati 
dva ili više golova po utakmici i osvajati 
bodove.
Po sve mu se stoga čini da klub iz 
Koprivnice čeka neizvjesna jesen. Treba 
vidjeti i kako će se uklopiti brojni novi 
igrači u klubu.

Što mogu napraviti 
neiskusni mladići u 
napadu?

Gorica je prošlog proljeća napravila malo 
nogometno čudo izborivši ostanak u ligi. 
Podsjećamo, imala je 10 bodova zaostatka 
za Šibenikom i uspjela ga je preteći. U to 
nije vjerovao nitko osim trenera Željka 
Sopića i možda nekolicine njegovih 
igrača...

Sopić ove sezone očekuje iskorak i 
daleko veću berbu bodova. No, teško je 
reći jesu li igrači koje ima na raspolaganju 
sposobni za takve stvari. Gorica nije 
previše izgubila ovog ljeta, ali je izgubila 
igrače poput Fruka ili Fučka koji su bili 
jako važni za momčad. Treba vidjeti 
i hoće li otići Pršir koji čeka inozemni 
angažman.

Vrh napada posebno je otvoren jer u 
njemu bi glavne uloge trebali imati Ante 
Matej Jurić (20) i Lenny Ilečić (19). Dečki 
su jako mladi, nemaju potrebna iskustva, 
a od njih će se očekivati golovi koji bi 
trebali donijeti mirnu sezonu. Jako je to 
velik teret na njihovim leđima. Ostanak 
momčadi ipak je iskusniji, s puno manje 
upitnika.

Prosinečki je atrakcija, 
a Rudešani prepuni 
upitnika

Rudeš je novak u ligi, a to u pravilu 
znači  da ima najmanj i  proračun 
i  igrače s najmanje prvol igaškog 
iskustva. Kod Rudeša je doista tako, 
pa ga zato mnogi vide kao prvog 
kandidata za ispadanje.

Najveća senzacija bio je dolazak Roberta 
Prosinečkog na klupu. Prosinečki je prava 
atrakcija, mamac za mnoge, trener koji 
neupitno ima talent, a ima i iskustvo. 
Međutim, Prosinečkog u Rudešu čeka 
pregršt upitnika na koje samo sezona 
može dati odgovore.

Momčad je očito sposobna dati Osijeku 
tri gola u pola sata, ali je sposobna nakon 
toga primiti četiri gola i izgubiti utakmicu. 
Takve stvari su normalne za igrače koji 
su došli u razred koji je za njih jako visok. 
Realno će Rudeš morati potražiti nekoliko 
igrača koji mogu raditi razliku u elitnom 
hrvatskom razredu ili će ostanak u ligi 
doista biti teška misija. No, kako dovesti 
dobre igrače kad su plaće u Rudešu 
najmanje u ligi?

Neće Prosinečkog stoga biti lako, ali 
jasno je da s njim na klupi Rudeš neće 
igrati “bunker” nego će pokušati napasti 
svakog suparnika. Vidjet ćemo što će im 
takva taktika donijeti...
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Hrvatska je posljednji na europskoj razini napravila 
davne 1979. kada se izgradio Poljud

IMAMO 
MODERAN I 
VRHUNSKI 
STADION!

POVIJESNI TRENUTAK ZA HRVATSKI NOGOMET 
Osijek je otvorio Opus Arenu te prvi u Hrvatskoj gledateljima ponudio europski komfor na utakmicama
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Bio je to dan za povijest, taj 22. 
srpnja 2023. Bili smo na utakmici 
Osijek - Slaven Belupo koja će 

ostati upisana kao utakmica na kojoj je 
otvorena Opus Arena, prvi moderni 
nogometni stadion u Hrvatskoj. Posljednji 
je napravljen još u bivšoj Jugoslaviji, 
točnije u pitanju je Poljud koji je otvoren 
davne 1979. 

Nadajmo se da je Opus Arena samo prva u 
nizu modernih europskih stadiona koji će 
se početi graditi po Hrvatskoj. I svaka čast 
Osijeku i Mađarima koji su nam napokon 
podarili stadion na kojem se možemo 
osjećati kao europski građani, kao ljudi 
koji s užitkom mogu pratiti utakmice.

Točno 1920 dana prošlo je otkako je 
najavljena njegova izgradnja. Trajalo je 
puno dulje od godinu i pol dana, kako 
su preoptimistično i neutemeljeno 
najavljivali tadašnji klupski čelnici, od 
početka radova do prve utakmice. Ali, 
na kraju se isplatilo! Rasla je nogometna 
ljepotica polako, trebalo je s nešto više 
od 15 hektara močvarnog zemljišta 
prvo ukloniti raslinje, potom podići čitav 
teren za nekoliko metara nasipavanjem 
ogromnih količina zemlje, dogodio se 
i lockdown zbog koronavirusa, onda i 
zastoj radova nakon promjene izvođača. 
U hodu se radilo preprojektiranje, pa je 
prostor predviđen za sadržaje kojima 
na nogometnom stadionu nije mjesto, 
poput jacuzzija, puno svrsishodnije 
iskorišten i pretvoren u hotel za igrače 
s tridesetak ležaja, troškovi izgradnje su 
neplanirano skočili na 65 milijuna eura jer 
se u međuvremenu cijena građevinskog 
materijala utrostručila...

Sve je to danas prošlost. Novi stadion 
Osijeka, i ne manje važno prateći kamp sa 
sedam terena u kojem će se nogometno 
školovati nove generacije Bijelo-plavih, 
živi već neko vrijeme, ali sada je konačno 
primio i prve navijače.

Znatiželjno su Osječani godinama 

promatrali rast nogometnog grada na 
obali Drave s obližnjeg benta, a sada su 
napokon i zakoračili u njega. Pisali smo 
već kako novi stadion ima magnetsku 
privlačnost jer u rekordnom je roku, u 
manje od tri tjedna, klub prodao sezonskih 
ulaznica kao nikad prije. Ona najskuplja 
mjesta u sky boxovima, a sličnog luksuza 
nema niti na jednom stadionu u HNL-u, 
rasprodana su još prije nekoliko mjeseci, 
a očekivano je prava jagma vladala i za 
ulaznicama.

S blizu šest tisuća pretplatnika, nikad više 
u klupskoj povijesti, Osijek je dočekao 
početak nove sezone! Jasno je stoga već 
sada kako će Opus Arena, s prvim redom 
sjedala udaljenim tek nekoliko metara od 
travnjaka i sjajnom akustikom zahvaljujući 
krovu koji je natkrio sve tribine, biti vruć 
teren.

Kad smo kod terena, igrači će na njemu 
imati spektakularne uvjete za igru. Teren 
je najmoderniji koji postoji u Europi, cijena 
mu je oko dva milijuna eura. Na takvim 
se terenima igralo Svjetsko prvenstvu u 
Kataru. I ovaj teren u sebi sadrži hibridnu 
travu, ali se od klasičnih hibridnih HNL 
terena - većina ih je u lošem stanju nakon 
smo dvije tri godine kako su postavljeni 
- jako razlikuje. Hibridni tereni na našim 
stadionima su u stvari tepih, a u Osijekov 
travnjak se radi tak oda se hibridna trava 
ušiva u zemlju na dubini od 40-tak cm. 
Taj je teren stoga dugovječan i skoro 
pa neuništiv, a s pravilnim održavanjem 
omogućit će igračima sjajne uvjete za igru 
u bilo koje doba godine.

Opus Arena je dakle otvorena. Nadajmo 
se prva u nizu kada su hrvatski stadioni u 
pitanju. Znamo da je premijer Plenković 
najavio veliku akciju izgradnje stadiona. 
Reprezentativni kamp u Velikoj Gorici 
već je dogovoren, a ministrica Brnjac već 
je sjedila s gradonačelnicima Zagreba i 
Splita te tako krenula u operativni početak 
izgradnje novog stadiona u Maksimiru, 
odnosno obnove stadiona na Poljudu.

OPUS ARENA U 
BROJKAMA

13.005
natkrivenih sjedećih mjesta

735
mjesta u sektoru za gostujuće 
navijače

454
mjesta na VIP tribini

244
mjesta za osobe s invaliditetom

196
rasvjetnih tijela za glavni teren

140
mjesta u devet Sky boxeva

90
mjesta za predstavnike medija

65
milijuna eura cijena izgradnje

7
pomoćnih nogometnih terena



Svake godine na turniru sudjeluje 
preko 400 mladih igračica

U Turskoj je ženski nogomet u 
velikoj ekspanziji 

Moramo se odmah vratiti u elitni 
rang natjecanja, a imamo ekipu 
koja to može

VOLIM NOGOMET 2023.  
Turnir za djevojčice s kojim se Međimurje godinama diči

DANIELA VELESKA Nova trenerica Rijeke zna što joj je prvi cilj 
u novoj sezoni

AIDA HADŽIĆ Reprezentativka BiH nakon četiri godine napustila je 
Split te otišla u Trabzonspor
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Ženski nogomet polako prodire na 
hrvatsku scenu. Naglasak je na 
polako, ali ipak prodire. Kad se 

sjetimo 90-tih godina i gdje je bio ženski 
nogomet u Hrvatskoj, pogled na današnje 
stanje baš veseli. U Zagrebu smo tih godina 
pogledali nekoliko utakmica. Djevojke su 
igrale u nemogućim uvjetima, daleko više 
je bilo blata nego trave, a većina djevojaka 
bila je daleko od ozbiljnih igračica. 
Svjedočili smo tako utakmici na kojoj je 
gostujuća ekipa Maksimira doputovala s 
ukupno osam igračica, a suparnik joj je bio 
Lotto. Utakmica je završila 7.4 za - gošće!? 
premda ih je na terenu bilo samo osam. 
Međutim, među tih osam igračica bila je i 
Marija Damjanović (50), u to vrijeme prava 
senzacija na našim terenima u ženskim 
utakmicama. Marija je sama zabila pet 
golova, a još dva je namjestila, premda je 
teren bio u očajnom stanju.    

Nije ni ljudima u Čakovcu sada već polako 
davne 2015. bilo lako krenuti ozbiljno u 
ženski nogomet. No, tada su ipak osnovali 
školu za ženski nogomet u okviru kluba 
Međimurje Čakovec. Danas nema sumnje 
da su uspjeli...
- Uz puno samopouzdanja i vjere da se 
može uspjeti i u ženskom nogometu, te 
2015. godine pokrenuli smo omladinski 
pogon u Čakovcu. Mnogi su bili skeptični 
i sumnjičavi da će biti nemoguće skupiti 
dovoljan broj djevojčica za natjecanje 
i redoviti nogometni trening. A mi smo 
se naoružali vjerom, uvjereni da se 
može uspjeti krenuli smo po osnovnim 
školama s informacijom da otvaramo 
školu nogometa, te smo proveli anketu da 
afirmiramo djevojčice da igraju nogomet. 
Po rezultatima provedenih anketa 
zainteresiranost djevojčica za nogomet 
bila je iznad svih očekivanja. Djevojčice 
žele trenirati i igrati nogomet, samo im 
treba osigurati adekvatne uvjete: Educirane 

trenere i nogometnu infrastrukturu, što 
smo im u našoj sredini omogućili - govori 
nam Hrvoje Goričanec, direktor ženskog 
kluba Međimurje Čakovec.

Počeci sigurno nisu bili lagani?
- Treba napomenuti da smo od početka 
krenuli obrnutim putem od većine klubova. 
Cilj i fokus nam je bio na formiranje baze, 
odnosno mlađih dobnih kategorija. 
Seniorsku ekipu smo formirali tek kad 
smo mogli skupiti dovoljan broj mladih 
djevojaka iz naše Nogometne škole. 
Vrijeme je pokazalo da smo odabrali 
ispravan način i put za razvoj ženskog 
nogometa te sad u našem klubu imamo 
kvantitetu ali i kvalitetu. Natječemo se sa 
seniorkama, kadetkinjama i pionirkama u 
najvišem stupnju natjecanja, u ženskim 
Prvim HNL jedinstvenim ligama. za nas je 
to fenomenalan doseg.

I dokaz da se može uspjeti kad radiš kako 
treba?
- Kroz proteklih sedam godina napravili 
smo svi zajedno ono u što sam bio od 
prvog dana uvjeren da moramo raditi. U 
trenažni proces i natjecanje trenutno je 
aktivno uključeno preko 80 djevojčica i 
djevojaka. Podijeljene su u četiri uzrasne 
kategorije: Seniorke (I HNLŽ), kadetkinje 
(I HNLŽ), pionirke (I HNLŽ) i mlađe 
pionirke (ŽNL s dječacima). Sa ženskim 
kategorijama rade educirani i stručni 
treneri s UEFA licencama (četiri trenera) 
i treneri specijalisti za kondiciju i rad s 
vratarkama. Ove sezone pokrenuti ćemo 
još jednu kategoriju početnica, gdje će 
trenirati djevojčice od 6 do 10 godina. 

Puno radite i na promociji kluba?
- Svakodnevno radimo na promociji i 
razvoju ženskog nogometa te na tom 
području moramo spomenuti organizaciju 
jedinstvenog i već tradicionalnog 

Međunarodnog nogometnog turnira 
za djevojčice “Vol im nogomet” . 
Osnovni ciljevi turnira za djevojčice 
“Volim nogomet” je promocija ženskog 
nogometa, doprinos podizanju svijesti o 
ženskom nogometu u Hrvatskoj i regiji te 
podizanje ravnopravnosti među spolovima 
u nogometu. Međunarodni nogometni 
turnir prvi puta smo organizirali 2018. 
godine, te smo ove godine održali šesti 
po redu “Volim Nogomet 2023” te ga 
svake godine dižemo na još višu razinu. 
Turnir je prepoznao i HNS te ga je uvrstio 
u svoj službeni godišnji kalendar. Turnir se 
organizira u dvije uzrasne kategorije WU-15 
i WU-13. Na turniru je do sada sudjelovalo 
preko 40 ženskih nogometnih ekipa iz 
sedam različitih zemalja (Austrija, Slovenija, 
Srbija, Mađarska, BiH, Slovačka i Hrvatska). 
Svake godine na turniru sudjeluje preko 
400 mladih igračica.

Svaka čast gospodinu Goričanecu i 
njegovim suradnicima. Ono što su napravili 
u klubu može biti obrazac za mnoge 
sredine u Hrvatskoj...

Aida Hadžić više nije nogometašica 
Splita. Nakon četiri godine odlučila je 
napraviti korak dalje te je potpisala za 
turski Trabzonspor. U Splitu je ostavila 
dubok trag, osvojila je naslov prvaka, te 
bila izabrana za igračicu sezone. 
- Provela sam četiri prekrasne godine u 
Splitu, osvojila puno trofeja, puno dobrih 
igara i puno toga sam naučila, kako o 
nogometu, tako i o životu, pa taj period 
svoga života mogu smatrati uspješnim i 
lijepim. U Tursku sam otišla jer sam osjetila da 
mi treba promjena, nova sredina i novi izazov 
i eto na kraju je sve ispalo kako sam željela. 

Zanimljivo je da u Trabzonu od ljeta radi 
i Nenad Bjelica?
- Da, trener Bjelica je tu u Trabzonu 
također, isti je to klub i u kontaktu smo 

s njegovim stožerom. Ne viđamo se 
toliko često jer su kompleksi odvojeni, ali 
naravno da smo na svakoj domaćoj i da 
dajemo podršku našim kolegama.

Kako opisati ženski nogomet u Turskoj?
- Turski ženski nogomet je u ogromnoj 
ekspanziji i trenutno možemo svjedočiti 
brojnim transferima, posebno igračica s 
Balkana i vjerujem da će kroz par godina 
turska liga biti jedna od najjačih liga. 
Većina klubova je pod muškim klubovima 
i samim tim to donosi još profesionalniji 
odnos, a uvjeti za rad polako postaju 
jednako dobro kao i kod muških kolega.

Imate gledatelja na utakmicama?
- Utakmice se dosta prate i dosta gledatelja 
dolazi, mogu reći za sam grad Trabzon da 

su u njemu ljudi ludi za nogometom i da 
jako prate i ženski nogomet. 

Vratimo se malo do Splita. Koji detalj 
posebno pamtite?
- Puno lijepih uspomena nosim iz Splita 
i teško mi je nešto izdvojiti, ali ako već 
moram, ostat će mi u posebnom sjećanju 
dupla kruna u sezoni 21/22. i osvajanje 
nagrade HUNS-a, Trofej Nogometaš, 
za najbolju igračicu lige. Također mi je 
u sjećanju moja posljednja utakmica u 
klubu, finale kupa protiv ŽNK Dinamo. 

Neće Splitu biti lako bez vas?
- Bez svakoga se može, pa tako i Split 
može bez mene i ja im iz sveg srca želim 
svu sreću u sezoni koja dolazi. Split će u 
meni uvijek imati veliku navijačicu.

Makedonska nogometna reprezentativka 
Daniela Veleska stigla je u Rijeku prije 
nešto više od godinu dana i ostavila 
sjajan dojam. Odlična igračica, ali i odlična 
osoba, pobjednik i vođa. Daniela je sve 
u klubu toliko oduševila da je - premda 
joj je tek 27 godina - uz ulogu igračice 
preuzela i ulogu trenera ekipe. Naravno da 
joj je prvi zadatak postaviti ekipu na noge 
te je probati odmah vratiti u elitni razred 
hrvatskog ženskog nogometa, iz kojeg 
su igračice Rijeke ispale u prošloj sezoni.
- Moja očekivanja se preklapaju s 
očekivanjima kluba. Želimo vratiti Rijeku 
tamo gdje pripada, u najbolji razred 
hrvatskog klupskog ženskog nogometa. 
Osjećam se spremno prihvatiti taj izazov, 
imamo dobru ekipu, perspektivnu, puno 
je tu mladih igračica koje su željne rada, 
dokazivanja i napretka - kazala nam je 
Daniela Veleska.

Nekako ste neočekivano brzo ušli u 
trenerske vode?

- Moram priznati da ni sama nisam 
očekivala da ću tako brzo dobiti priliku, 
posebno ne u klubu kao što je Rijeka. 
Iznimno sam ponosna i zahvalna što sam 
dobila tu šansu, naravno da sam svjesna 
odgovornosti i velikih očekivanja koje 
imamo.

Kakav stil igre ćete preferirati u novoj 
sezoni?
- Naše dosadašnje iskustvo nas je 
naučilo da smo nekako najučinkovitije 
kada krenemo u brzu kontru. Stoga smo 
razvili doista opasnu i brzu kontru za koju 
smatram da će nam biti mala prednost 
ispred ostalih ekipa. Naravno, to je samo 
jedan segment naše igre. Želim da moja 
ekipa ima kontrolu kroz cijelu utakmicu, 
uz veći postotak posjeda lopte. Želimo da 
u takvoj igri imamo brz protok lopte, te da 
ta lopta uvijek bude maksimalno okomita. 
Inače bi ta okomitost trebala biti ogledalo 
naše igre, pa ćemo puno inzistirati na 
tom segmentu. Inače, gledam sebe kao 

trenericu koja voli rad i disciplinu u ekipi.
U Rijeci imate i stručnu podršku oko sebe?
- U klubu su ukupno četiri trenera plus 
trener golmana i vrlo dobro surađujemo 
jedni s drugima, tako da jako sam 
zadovoljna s trenerskim kadrom. Zajedno 
možemo dosta toga napraviti.

Kako je Daniela iz Makedonije uopće 
došla u Rijeku?
- Odavno sam htjela internacionalan 
transfer. Moj tata je došao raditi u Rijeku 
pa mi je dao ideju da dođem tu igrati. 
Mislim da sam napravila jako dobar potez.

Kakvo vam se svidjela naša liga, naši 
najbolji klubovi?
- Liga je dobra, ima nekoliko odličnih 
klubova s puno mladih igračica. Osjeća 
se da liga raste, te da će biti još bolja. I mi 
imamo dobru ekipu i sad moj primaran 
fokus vratiti nas u najbolji razred, a ona 
nastaviti razvijati naše mlade igračice.
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Otvorena je nova strategija 
FIFPRO-a za diviziju Europa i 
Rumunjska je bila prvi domaćin 

generalne skupštine. David Terrier na njoj 
je službeno potvrđen kao predsjednik 
FIFPRO Europe. Skupština se u svibnju 
održala u Bukureštu.

Terrier, predsjednik Francuskog sindikata 
UNFP i član uprave FIFPRO, bivši je 
profesionalni igrač koji je igrao za Metz, 
Newcastle United, West Ham United i 
Nice. Nominiran je od odbora FIFPRO-a 
za Diviziju Europa za predsjednika još u 
ožujku, te je naslijedio Bobbyja Barnesa, 
koji se umirovio kao predsjednik i kao član 
odbora FIFPRO-a još prošle godine.

“Zajedništvo i solidarnost FIFPRO Europa 
je ključno u obrani prava igrača”, kazao 
je nakon službene promocije Terrier, te 
dodao:
“Najbitnije je imati dijalog sa svim 
sudionicima. Želim da FIFPRO Europa 
nastavi biti model koji će nam pomoći u 
poboljšanju odnosa sa svima. Ako nema 
dijaloga, neće biti vidljivo to što činimo za 
igrače. Stoga moramo biti vidljivi, mora nas 
se čuti, i moramo biti bez kompromisa u 
obrani prava igrača. Moramo osnažiti naše 
članove, dati im povjerenje, poštovati ih, 

te vjerovati u njihove mogućnosti. Samo 
zajedno možemo postići naše ciljeve.

FIFPRO Predsjednik Pet David Aganzo 
rekao je:
“Posao koji su iznijeli članovi FIFPRO 
Europe je veoma dobar i poruka je 
došla do sudionika. Mislim da su različiti 
sudionici doprinijeli rješavanju problema. 
FIFPRO Europe radi naporno godinama 
kako bi svi u nogometnoj industriji shvatili 
da igrači moraju biti u centru rasprave u 
različitim temama.”

FIFPRO Glavni tajnik Jonas Baer-
Ho�mann istaknuo je sljedeće:
“Skupština je raspravljala o mnogim 
temama koji se tiču Europe, ali i globalno, 
kao što je kalendar natjecanja koji je 
pretrpan, zaštita podataka o igračima i 
koordinacija standarda za nacionalne 
timove. Raspravljajući o tim temama u 
kontekstu Europskih natjecanja osigurana 
je odlična platformu za koordinaciju i 
unaprjeđenje rada FIFPRO, Divizije i naših 
članova diljem kontinenta.”

Joachim Walltin, FIFPRO Europe glavni 
tajnik, naglasio je kako je i nekoliko važnih 
sudionika sudjelovalo u Rumunjskoj, kao 
što su ECA, Europska liga i UEFA.

“Zadovoljni smo time, ali isto tako s 
napretkom koji je postignut na različitim 
razinama u domaćem području s AFAN-
om, našim domaćinom”, rekao je Walltin. 
“Vidite sada njihov utjecaj. Imali smo 
predstavnike vlade ovdje s nama, ljude kao 
što je ministar sporta. To je veliki napredak 
u povijesno teškom tržištu. Kada vidimo 
ovaj napredak, on nam pokazuje da je 
skoro sve moguće ako radimo na pravi 
način.

Dvodnevni događaj u Bukureštu pokazao 
je primjenu u završnoj strategiji. FIFPRO 
Division Europe General Secretary 
Joachim Walltin poželio je dobrodošlicu 
sindikatima Europe i uvaženim gostima, 
uključujući tehničkog direktora i šefa 
nogometa UEFE Zvonimira Bobana, 
nakon potpisivanja ratifikacije o izboru 
Davida Terriera za predsjednika FIFPRO 
Europa, prezentacije i usvajanja završnog 
dokumenta strategije FIFPRO Europa.

Drugi dan bio je u znaku FIFPRO 
strategije i razvoja ženskog nogometa. 
Dr. Alex Culvin imala je uvodnu riječ 
o UEFA-inim okvirima minimalnog 
standarda za ženske nacionalne timove, 
a nadopune su prezentirane Europskim 
suradnicima.

DAVID TERRIER I SLUŽBENO 
PREDSJEDNIK FIFPRO EUROPE

FIFPRO
Generalna skupština održana u Bukureštu donijela ono što je bilo i najavljivano
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HUNS  
U svibnju smo dobili i novog čelnog čovjeka, o čemu je opširno izvjestio i FIFPRO 

Mario Jurić postao je novi 
predsjednik Hrvatske udruge 
Nogometni sindikat (HUNS) u 

svibnju 2023. godine, nakon Darija Šimića 
koji je nakon 13 godina podnio tu funkciju. 
I Jurić i Šimić sudjelovali su u osnivanju 
HUNS-a 2010. zajedno s Jurićevim bratom 
Miroslavom (odvjetnikom) i bivšim igračem 
Ivicom Landekom. Priču o novom 
predsjedniku HUNS-a objavio je na svojim 
stranicama i FIFPRO, kao krovna 
organizacija nogometnih sindikata u svijetu. 

Jurić je odao priznanje integralnoj ulozi 
Šimića, proslavljenog braniča zagrebačkog 
Dinama, Intera, AC Milana i Monaca, koju 
je bio predsjednik HUNS-a u dosadašnjih 
13 godina rada.

“Dario nam se pridružio i tada odigrao 
najvažniju ulogu u prepoznavanju 
naše udruge. Njegov dolazak otvorio 
je mnoga vrata”, rekao je Jurić, bivši 
veznjak zagrebačkog Dinama. “Znao sam 
sve o problemima s kojima se susreću 
igrači u Hrvatskoj, a Dario je znao sve o 
statusu nogometaša u najvećim svjetskim 
klubovima. Odlično smo se nadopunjavali.”
Jurić, dvostruki reprezentativac Bosne i 
Hercegovine, bio je inspiriran da pokrene 
sindikat igrača u Hrvatskoj nakon što je 
vidio razinu te organizacije u SAD-u.
“Shvatio sam stvari koje sam smatrao 
normalnim dok u Hrvatskoj zapravo nisu 
bile normalne, kao što je kašnjenje plaća, 
rekao je Jurić za FIFPRO. 

“Tada su plaće prosječno znale kasniti i 
deset mjeseci, a samo šest od 16 klubova 
ispunjavalo je na vrijeme svoje obveze 
prema igračima. Otprilike u isto vrijeme 
17 igrača je zatvoreno zbog umiješanosti 
u aferu namještanja utakmica. Sve to 
potaknulo nas je da osnujemo naš sindikat.”
“Kad smo krenuli, predložio sam da 

izaberemo Darija za predsjednika. Trebao 
nam je vođa koji je prepoznat u Hrvatskoj 
i inozemstvu. Moja nogometna karijera 
nije bila ni blizu Darijevoj. Odigrao sam 
dvije utakmice za Bosnu i Hercegovinu, a 
Dario je odigrao 100 utakmica za Hrvatsku, 
osvojio broncu na Svjetskom prvenstvu 
1998. i bio dva puta pobjednik Lige prvaka 
s AC Milanom.”

“To je bio prijelomni trenutak za HUNS, a 
Dario je tu odigrao presudnu ulogu, rekao 
je Jurić. “Tijekom 13 godina zajedničkog 
rada u HUNS-u sve smo odluke donosili 
zajedno, no Dario je bio inicijator i 
organizator mnogih aktivnosti i projekata. 
Bio je nesebičan i iskren te se s velikim 
entuzijazmom posvetio poboljšanju 
statusa profesionalnih nogometaša. 
Ostavio je neizbrisiv trag u HUNS-u.”

Jurić navodi osnivanje sindikata i članstvo 
u FIFPRO-u kao dva glavna postignuća, 
ali brzo dodaje i druge dosege poput 
promjene sustava rješavanja sporova i 
pokretanje godišnjih nagrada za igrače.
“Da bismo podigli svijest o kašnjenju 
plaća, organizirali smo razne prosvjede 
i dogovorili da se utakmica između NK 
Rijeke i NK Karlovca ne igra”, rekao je. “To 
je bilo prvi put u hrvatskom nogometu 
da se nije igrala utakmica - igrale su se 
čak i tijekom ratnih godina. Ubrzo nakon 
toga nogometni savez (HNS) promijenio je 
svoj pravilnik, te između ostalog osnovao 
Arbitražni sud za rješavanje sporova u 
skladu s FIFA-inim cirkularnim pismom.

“Danas nemamo klubove koji kasne 10 
mjeseci s isplatama plaća, nemamo 150 
godišnjih arbitražnih sporova, nemamo 
afere s namještanjem utakmica. Naši 
nogometaši imaju na raspolaganju razne 
pravne instrumente zaštite svojih prava. 
Danas su igrači u HNL-u zadovoljni i mirni.”

Jedan od godišnjih vrhunaca je glasovanje 
za nagrade – Trofej Nogometaš – koja je, 
prema riječima Jurića, postala najprestižnija 
individualna nagrada u Hrvatskoj.

HUNS je prošlog mjeseca objavio 
pobjednike 11. izdanja. Među pobjednicima 
u devet kategorija našao se i Luka Modrić 
koji je, prema ocjenama svojih kolega u 
Hrvatskoj, i dalje najbolji nogometaš u 
zemlji. Tu čast dobio je 11. godinu zaredom. 
HUNS ima 1200 članova, uključujući oko 
200 igračica, te nudi razne pogodnosti. 
Sindikat je nedavno organizirao svoj deseti 
trening kamp za igrače bez ugovora. HUNS 
očekuje da će i ove sezone 80 posto od 20 
igrača koji su bili dio kampa pronaći novi 
klub prije početka sezone.

Kako bi pomogao igračima da se pripreme 
za život nakon nogometa, sindikat je 
osnovao program za drugu karijeru igrača. 
Tijekom godina HUNS je pomogao više od 
40 igrača da steknu sveučilišne diplome 
sportskog menadžmenta na FIFPRO 
Online Academy (UCN Danska) ili Croatian 
Aspira University College.

HUNS je također osmislio i projekt u kojem 
svi igrači mogu besplatno pregledati srce 
u privatnoj klinici i organizirati tečajeve 
oživljavanja. Svi igrači koji su sudjelovali na 
ovogodišnjem trening kampu, primjerice, 
imali su pregled srca.

DARIO ŠIMIĆ OTIŠAO 
NAKON 13 GODINA, 
MARIO JURIĆ NOVI 
PREDSJEDNIK 
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